

Title (en)

A BOX ELEMENT, SUCH AS A TRAVELLING BAG OR SUIT-CASE.

Title (de)

SCHACHTELEMENT WIE ETWA EIN REISESACK ODER EIN KOFFER.

Title (fr)

ELEMENT EN FORME DE BOITE, TEL QU'UN SAC OU UNE VALISE DE VOYAGE.

Publication

EP 0104183 A1 19840404 (EN)

Application

EP 83900705 A 19830221

Priority

DK 80382 A 19820224

Abstract (en)

[origin: WO8302880A1] A suit-case or a similar box-element has a shock-absorbing and insulating wall comprising an inner tray (1) connected through a frame (5) to an outer skin (2), and foamed plastics are injected in the space between the tray and the skin in such a manner that after foaming it forms a hard shock-absorbing and insulating layer (3). A network (9) may be embedded in the layer of foamed plastics (3), and mountings (7) for tools or instruments can be secured in position by means of discs (8) screwed on shafts of the mountings and pressed against the tray (1) by the pressure in the foamed material. Further, the foamed plastics assist in keeping tray (1), frame (5) and skin (2) together and in maintaining a tight and smooth outer skin (2).

Abstract (fr)

Une valise ou un élément semblable à une boîte possède une paroi isolante et d'amortissement des chocs comprenant un plateau interne (1) relié par l'intermédiaire d'un cadre (5) à une pellicule externe (2), et un matériau en mousse plastique est injecté dans l'espace délimité entre le plateau et la pellicule de telle manière qu'après mouillage une couche isolante et d'amortissement (3) se forme. Un réseau (9) peut être noyé dans la couche de plastique mousse (3), et des éléments de fixation (7) d'outils ou instruments peuvent être fixés à l'aide de disques (8) vissés sur des tiges des éléments de fixation et comprimés contre le plateau (1) par la pression du matériau mousse. En outre, le matériau en plastique mousse contribue à ce que le plateau (1), le cadre (5) et la pellicule (2) restent assemblés et à ce que la pellicule externe (2) garde un aspect tendu et lisse.

IPC 1-7

A45C 5/02; B29D 27/00

IPC 8 full level

A45C 5/02 (2006.01); B29C 44/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 5/02 (2013.01); B29C 44/16 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8302880 A1 19830901; AU 1227083 A 19830908; AU 564305 B2 19870806; DE 3332433 T1 19840112; DK 160347 B 19910304;
DK 160347 C 19910819; DK 80382 A 19830825; EP 0104183 A1 19840404; GB 2125011 A 19840229; GB 2125011 B 19850814;
GB 8326746 D0 19831109; SE 456312 B 19880926; SE 8305610 D0 19831012; SE 8305610 L 19831012

DOCDB simple family (application)

DK 8300018 W 19830221; AU 1227083 A 19830221; DE 3332433 T 19830221; DK 80382 A 19820224; EP 83900705 A 19830221;
GB 8326746 A 19830221; SE 8305610 A 19831012